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Hejtman Martin Půta a náměstek pro resort zdravotnictví MUDr. Přemysl Sobotka se dnes
sešli  se  zástupci  páteřních  nemocnic  v  Libereckém  kraji.  Cílem  schůzky  bylo  zlepšit
vzájemnou spolupráci mezi krajem a zdravotnickými zařízeními a hlavně mezi jednotlivými
nemocnicemi. Do budoucna by se mohl rozšířit počet tzv. krajských odborníků, například
v  oboru  traumatologie,  pediatrie  či  neurologie.  Diskuze  se  týkala  i  funkce  zdravotních
pojišťoven, koordinace základních nemocničních služeb, lékařských pohotovostí či zajištění
centrální péče.

Mezi páteřní nemocnice Libereckého kraje patří nemocnice v České Lípě, Krajská nemocnice
Liberec, Masarykova městská nemocnice v Jilemnici a také nemocnice v Jablonci nad Nisou.
Na dnešní schůzce v budově Krajského úřadu Libereckého kraje tak byli přítomni generální
ředitel  českolipské  nemocnice  Ing.  Pavel  Marek,  ředitel  nemocnice  v  Jilemnici  MUDr.  Jiří
Kalenský, za Jablonec nad Nisou ředitel MUDr. Vít Němeček, za Liberec lékařský ředitel MUDr.
Jaromír Hons Ph.D. a také ředitel pro zdravotní obory českolipské nemocnice MUDr. Lubor
Picmaus.

„Cílem dnešního setkání bylo vyjasnit si další spolupráci mezi páteřními nemocnicemi. Kraj do těchto
zdravotnických zařízení investuje pravidelné částky, ale není to pouze o financování. Chtěli jsme si
proto  společně  vyjasnit,  jakým  způsobem  zlepšit  a  rozšířit  již  stávající  komunikaci  a  zavedené
postupy. Projednali jsme například rozšíření statutu krajského odborníka na další obory. Nyní je
máme v  kraji  pro  onkologii,  vnitřní  lékařství  a  chirurgii.  Všichni  jsme se  shodli,  že  by  bylo  do
budoucna vhodné zavést krajského odborníka i pro traumatologii, pediatrii či neurologii. Věřím, že se
to stihne ještě letos,“ uvedl náměstek hejtmana pro resort zdravotnictví MUDr. Přemysl Sobotka.

Tématem schůzky byla i funkce zdravotních pojišťoven, kontrola zdravotní péče či dostupnost
lékařských  pohotovostí.  „Dnes  jsme  si  zejména  vyjasnili,  jakým  způsobem  dále  sjednotit



nejzákladnější postupy v nemocnicích bez ohledu na to, kdo zdravotnická zařízení vlastní. Problémy
v dostupnosti  a kvalitě zdravotnické péče chceme v budoucnosti  řešit  společnými silami,“ dodal
hejtman Martin Půta.

Liberecký kraj hodlá schůzky s řediteli nemocnic opakovat. „Naším cílem je lépe koordinovat
činnost a zaměření jednotlivých páteřních nemocnic a investice do jejich vybavení, proto považujeme
za nezbytnou i jejich užší spolupráci,“ uzavřel hejtman Martin Půta.


